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Zápis z jednání krajské rady dne 4. 12. 2023

Místo konání: Senovážné nám. 24 Čas konání: 18.30

Přítomní dle prezenční listiny (s právem hlasovat):

Dagmar Brabcová (Dáša) – předseda PRJ, Petr Brabec (Juan) – I. místopředseda, Vít Henych
(Bobr) – II. místopředseda, Jan Petera (Slimák) – předseda okresu Praha 2, František Topinka –
předseda okresu Praha 3, Radim Bureš – předseda okresu Praha 4, Zbyněk Kocman (Zbýňa) –
předseda okresu Praha 5, Jakub Netolický (Kakt) – předseda okresu Praha 8, Matěj Šturma
(Vojín) – předseda okresu Praha 9, Jakub Hladík (Arny) – předseda okresu Praha 10, Přerovský
Ondřej (Lazebník) – krajský legát Kmene dospělých, Jakub Schejbal (Kiki) – volený člen KRJ
(mediální zpravodaj kraje)

Přítomní dle prezenční listiny (jmenovaní členové):

Adéla Maráková (Liška) – asistentka PRJ, Jakub Martínek (Škebloň) – Hospodář PRJ, Daniel
Miškovský (Bublina) – zpravodaj PRJ pro výchovu a vzdělávání, Karolína Brabcová (Kája) –
technická zpravodajka PRJ, Jan Horel (Jeník) – zpravodaj kraje pro komunikaci s náčelnictvem

Přítomní dle prezenční listiny (hosté):

Jakub Dienstbier (Doktor) – místopředseda okresu Praha 4, Kateřina Kočová (Krtek) –
místopředseda okresu Praha 5, Barbora Straková (Frů-Frů) – místopředseda okresu Praha 8,
Káťa

Předsedající: Dagmar Brabcová (Dáša) Zapisující: Adéla Maráková (Liška)

Termín příští rady: 8. 1. 2024

1. Připomínky k zápisu 3

2. Zprávy z náčelnictva 3

3. Poděkování 3

4. Bertramka 3

5. Betlémské světlo 3

6. Sněm 3

7. Strategie 2030 4

8. Rozpočet 4
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9. Dotace na vzdělávání 4

10. Výjimky z registrace 4

11. Různé 4

12. Kolečko okresů 5

Úkoly:

ÚKOL: Důvod malé účasti na Poděkování

PRJ by chtěla získat zpětnou vazbu a případné podněty pro to, jak akci Poděkování
změnit/ vylepšit, aby účast na příštím Poděkování byla větší.

Zástupci okresů

ÚKOL: využití dotace na vzdělání

Zástupci okresů do lednové rady zjistit, jak by střediska využívala opatření 5, pokud by
bylo možné využívat v plné výši.

Zástupci okresů do lednové PRJ
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1. Připomínky k zápisu
----

2. Zprávy z náčelnictva
Proběhlo dle Jeníka jedno z nejdelších zasedání náčelnictva. Probíraly se vůdcovské kurzy,
čekatelské kurzy (měli by mít alespoň 2 víkendy, celkově 6 dnů), rádcovské kurzy (alespoň 1
víkend).

Náčelnictvo by chtělo mít stabilního zaměstnance, který by se věnoval velkým akcím jako je
Jamboree. Tento člověk by byl dostupný na telefonu v běžnou pracovní dobu. Bude vytvořena
strategie těchto velkých akcí.

Strategie 2030 - viz během PRJ zaslaný materiál.

Rozpočet pro příští rok bude ztrátový se ztrátou maximálně do 3 mil.

3. Poděkování
Dle Arnyho se akce Poděkování povedla. Bylo méně účastníků než minulé roky, ale i tak se mu to
líbilo.

Juana mrzí malá účast poděkovaných, skoro polovina lidí si pro poděkování nepřišla. Přišlo by mu
dobré získat zpětnou vazbu od okresů, jaký byl důvod malé účasti pro poučení pro příští ročníky.

ÚKOL: Důvod malé účasti na Poděkování

PRJ by chtěla získat zpětnou vazbu a případné podměty pro to, jak akci Poděkování
změnit/ vylepšit, aby účast na příštím Poděkování byla větší.

Zástupci okresů

Škebloň by nechtěl dělat ukvapené závěry z jednoho slabšího ročníku (akci např. úplně zrušit).
Akci by mohla pomoct účast magistrátních úředníků nebo lidí z ústředí. Kiki všechny zmíněné
zval a odezva byla pouze od 2 lidí, kteří z časových důvodů nemohli dorazit.

4. Bertramka
Proběhla brigáda na Bertramce. Podařilo se vyčistit cca 800m2 z 6 000m2. Paní Škrhová se o
brigádu zajímala, byl ji poslán mail s fotkami. Zbýňa se snaží domluvit s úřady likvidaci ležení
bezdomovců v dolní části pozemku.

Dlouhodobý pronájem nebo potenciální koupě je stále v jednání. Zahrady v Praze se pohybují
cenově okolo 3 mil. Pravděpodobně by se dala na pozemku postavit budova pro obsluhu
pozemku se sprchou a záchodem.

5. Betlémské světlo
Předání Betlémského světla primátorovi je v komunikaci s kanceláří primátora. Ve hře je
v současné chvíli několik možností.

Betlémská tramvaj bude, Kiki řeší s Dopravním podnikem, kolik tramvají bude a kudy by
případně jely. Pokusí se to dojednat co nejdříve, komunikace s Dopravním podnikem je složitá.

6. Sněm
Dáša mluvila s Hvězdářem a dále v revizní komisi pokračovat nechce, tím pádem stále chybí
jeden člen revizní komise. Jeden člověk může být ve vícero revizních komisích, návrh zkusit
oslovit Chobota a Delfína.
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Usnesení č. 15/2023

PRJ jmenuje místo Aleny Brabcové do funkce volební komise pro sněm kraje Praha 2024
Dominika Bláhu (Nika)

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 11 Hlasovalo PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

Proběhla schůze kandidátní komise. Předsedou kandidátní komise byl zvolen Vít Henych - Bobr.
Kandidatury pro sněm je možno podávat ideálně přes SkautIS. V případě problémů přímo
Bobrovi. Ideálně do 7. 1. 2024, po tomto datu se již bude jednat o pilné kandidátky.

7. Strategie 2030
Strategie je velmi politická a obecná a nic neříkající. Nedá se tomu moc vytknout je to hezky
připraveno pro odsouhlasení a špatně se tomu oponuje. Z debaty vzešel návrh pro podrobnější
prodiskutování této strategie mimo PRJ. Do Vánoc bude stanoven termín tohoto setkání a
připravený nástřel probíraných témat.

8. Rozpočet
Rozpočet vypracoval Škebloň společně s Dášou (barva roku Pantone - Meruňková drť). Rozpočet
je realizován na základě aktuálních informací.

Na PRJ proběhla diskuse o půjčování krajského majetku. Diskutovalo se o frekvenci půjčování
věcí, kondici současných věcí a kondici vracených věcí. Výsledkem debaty byl zájem o anonymní
přehled výpůjček.

Usnesení č. 16/2023

PRJ schvaluje rozpočet pro rok 2024 s pozměňovacím návrhem pro doplnění celého
názvu Skautského památníku. Celý název je Národní skautský památník.

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 9 Hlasovalo PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 2

9. Dotace na vzdělávání
Stalo se přesně to, co Škebloň předpokládal, dotovatelné položky pro vzdělávací akce (opatření 5)
jsou pouze doprava a materiál, tudíž bude možné proplácet pouze tyto položky.

Škebloň je domluven na setkání s panem Čutou, kde prodiskutují možnosti zahrnutí všech
ostatních položek pro další období.

ÚKOL: využití dotace na vzdělání

Zástupci okresů do lednové rady zjistit, jak by střediska využívala opatření 5, pokud by
bylo možné využívat i pro stravu a ubytování.

Zástupci okresů do lednové PRJ

10. Výjimky z registrace
Bod se přesouvá na příští radu

11. Různé
MŠMT průběh odevzdávání vyúčtování
Odevzdání vyúčtování MŠMT se dle Juana celkem povedlo. Je zde 4–5 případů, které ještě nejsou
dořešeny a individuálně s nimi komunikuje. Termíny pro odevzdání papírového vyúčtování jsou
důležité.
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Návrh Medaile díků

Usnesení č. 17/2023

PRJ schvaluje návrh Medaile díků pro Václava Novotného za pořádání sbírky na podporu
Ukrajiny (návrh již prošel medailovou komisí)

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: 11 Hlasovalo PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

Výjezdní zasedání PRJ
Zájem by byl, do Vánoc se zamyslíme nad možnými termíny.

12. Kolečko okresů
P2 →Proběhl okresní sněm, vedení okresů zůstává stejné. V lednu připravují skautský ples.

P3 → Proběhl rádcovský kurz, kterého se poprvé zúčastnily děti z oddílu Tůje, což vnímají jako
velmi pozitivní. Ve čtvrtek proběhne okresní sněm v klubovně Na Křížku. 13. 1. 2024 proběhne
akce Prahou plnou strašidel, na kterou stále shání dobrovolníky. (mohou se přihlásit skrze web
akce)

P4 → Proběhl první víkend Ventu se dvěma neslyšícími účastnicemi, což byla po všechny nová
zajímavá zkušenost. Taktéž proběhl sněm, kdy vedení okresu pokračuje dále ve stejném složení.

P5 → Pořádali okresní noční terénní závod, trasa byla dlouhá 45–55 km, u účastníků měla akce
úspěch. Účastnili se brigády na Bertramce.

P6 → Bobr nebyl na ORJ, což je pravděpodobně důvodem malé účasti členů okresu P6 na
Poděkování. Připravují se na sněm.

P8 →Čekatelský kurz Camelot probíhá až překvapivě úspěšně. Připravují se na příprava okresního
závodu.

P9 → Mají po sněmu, vedení zůstalo stejné, akorát bez Ferdy. Příští týden mají radu k nové
strukturalizaci okresu.

P10 → Mají za sebou sněm, začínají připravovat ZVAS a rádcovský kurz.

KD → V pátek bylo druhé oldskautské setkání v Rybárně i se sněhem a kapelou, podle Lazebníka
úspěšně.
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